



RESEAU DES ECOLES SUPERIEURES DU DEVELOPPEMENT DURABLE
CRÉATEUR D'AVENIR

ONLINE

Newsletter n°34 | juin - June 2017

EDITO



C'est désormais une évidence : la formation est devenue un enjeu mondial, au même titre que la sécurité, la défense, la santé ou le développement économique. La formation est à la base de la lutte contre l'ignorance, les idées reçues, les fausses informations et les idéologies mortifères. Mais la formation, c'est aussi l'espoir d'une progression sociale, d'une vie meilleure et d'une contribution effective à l'amélioration de notre société. Elle est à la base d'un lien social positif. Et pour nos industries, la formation conditionne la qualité du recrutement, le renouvellement et le développement des compétences... Bref, elle est essentielle à leur développement et même à leur survie.

[Lire la suite](#)

It now goes without saying: education and training have become a global issue, just like security, defense, health and economic development. They form the basis for fighting ignorance, popular opinion, false information and deathly ideologies. Education and training, however, also represent hope for social progression, a better life and an effective contribution to improving our society. It forms the basis of a positive social bond. And for our industries, training determines the quality of recruitment, the renewal and development of skills, and so on. In a nutshell, it forms the cornerstone of their development and their very survival.

[Read more](#)

Sommaire

BRIEF



- L'orientation ATyPique du programme Processes and Polymers
- The ATyPical format of the Processes and Polymers program

FOCUS



- Technologie digitale à IFP School via le projet TERG
- Digital technology at IFP School via the TERG project

LIVE



- Digital Learning Excellence Awards 2017 : IFP School remporte le Grand Prix !
- Digital Learning Excellence Awards 2017: IFP School scoops the Grand Prix award!

ALUMNI ASSOCIATION LIFE

- Découvrez les actualités de l'Association
- Discover the latest news from the Alumni Association

NEWS

- Découvrez les actualités de l'École
- Discover the latest news from the School

← Découvrez le site Alumni / Visit the Alumni website



S'inscrire à la newsletter / Subscribe to our newsletter

Plan du site / Site map Plan d'accès / Getting there Mentions légales / Terms of use Contact / Contact us © 2018 IFP School